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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:740 Underhåll av vägar på landsbygden 

Givet Sveriges geografi och vår glesa befolkningstäthet blir underhållet av väg 
och järnväg en ekonomisk utmaning. Det ska vara möjligt att bo och verka i 
hela landet och då krävs det att transporterna fungerar året om.

Utmaningarna är extra stora i Norrland där avstånden är stora och 
befolkningsunderlaget samtidigt är relativt litet. Ett län som exempelvis 
Västerbotten har andra problem än vad Stockholms län har när det kommer till 
infrastruktur.

Sverige är ett av de länder som urbaniseras snabbast i Europa. Denna 
utveckling måste mötas med bättre vägnät i städerna, men samtidigt får inte 
landsbygden bli eftersatt.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Vad gör statsrådet för att förbättra standarden och underhållet på den svenska 
landsbygdens vägar?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-03
Besvaras senast
2016-02-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


